
Zápis ze zasedání Komise pro školství, kulturu a sportu 

ze dne 26. 2. 2025 
 

Přítomni:  K. Linková, P. Žebráková, P. Hilmarová, T. Červinka 

Omluveni: K. Talichová, K. Klímová 

Hosté:   L. Alinčová 

 

Jednání probíhalo od 17:00 do 17:45 hod 

 

MŠ Kunratice 

L. Alinčová podala informaci, že 27. 2. 2025 proběhne posouzení krovu budovy MŠ statikem. 

Podle stavu krovu bude vypsané výběrové řízení na výměnu střešní krytiny včetně hromosvodu, 

případně posílení krovu. Předpoklad je, že stavba bude dokončena na jaře t. r. 
 

Komise dala podnět starostce, zabývat se stavem hřišťátka MŠ před budovou školní jídelny. 

 

ZŠ Kunratice 

L. Alinčová informovala, že rekonstrukce I. etapy sportovišť ZŠ již začala. K. Linková navrhla 

pozvat na příští jednání ŠK zástupce fotbalu. L. Alinčová slíbila zajistit. 
 

ZŠ poskytla počty registrovaných dětí do prvních tříd: 96 spádových dětí a 8 nespádových, 

celkem tedy 104 dětí.  
 

K. Linková navrhla řešit téma spádové turistiky. Jako možnou inspiraci navrhla metodiku Prahy 

6 a Prahy 3 V. Doležilová vysvětlila, že jde o protizákonný postup, kdy v uvedeném případě 

probíhá soudní řízení. Zřizovatel nesmí zasahovat správnímu orgánu (ředitel) do správního 

řízení o přijetí dítěte do ZŠ a navrhla jiné řešení, které komise jednomyslně doporučila: 

Komise doporučila starostce, aby vyzvala ředitele školy zveřejnit jako součást informace 

k zápisu i text: „V případě, že ředitel školy bude mít důvodné podezření na nesoulad mezi 

trvalým pobytem a skutečným bydlištěm dítěte, může podat podnět na orgán sociálně právní 

ochrany dítěte z důvodu ohrožení zajištění řádné péče o nezletilé dítě.“.  
 

K dotazu K. Linkové na stav dopravního průzkumu v okolí ZŠ. L. Alinčová informovala, že 

výsledky má mít radnice do konce února a pak bude určeno datum prezentace průzkumu. 
 

K dotazu K. Linkové na podnět rodiče žáka ZŠ Kunratice k volbě do školské rady v prosinci 

2024 V. Doležilová uvedla, že na podnět p. ředitel jako orgán veřejné správy, v jehož 

působnosti je organizace voleb do školské rady odpověděl a aktuálně se tento rodič s tou samou 

věcí obrátil na úřad městské části, který mu také odpoví. 
 

K dotazu K. Linkové na výsledky zkoušek nanečisto, bylo vysvětleno, co je smyslem této akce 

a komise byla seznámena se základními údaji z písemného vyjádření ředitele ZŠ (žáci si 

vyzkoušeli testování v cizím prostředí nejen tříd, ale i škol, bez spolužáků, které znají a 

v režimu, který bude platit při skládání JPZ, test obsahoval učivo za všech devíti ročníků, tedy 

i to, co žáci ke konci pololetí ještě neabsolvovali, což mohlo ovlivnit výsledek výkonu). 

 

Kultura 

P. Hilmarová předložila seznam nejbližších naplánovaných kulturních akcí 

 

Příští zasedání komise se bude konat v pondělí 17. března 2025 od 17,30 hodin v budově ÚMČ. 
 

Zapsala: L. Nejedlá 

 


